

暹粒逍遥游

SIEM REAP LEISURE

Tour Code: PRA-3



程逸商旅
ORANGE LEISURE



Cambodia
柬埔寨



- 一小时全身按摩 •
1 Hour Body Massage
- 或or
- 一小时足部按摩 •
1 Hour Foot Massage



Bayon Temple
巴戎寺



Terrace of the Leper King
痲王台



Preah Prom Rath Temple
Preah Prom Rath 寺庙



Angkor Wat Temple
吴哥窟



Angkor Thom
吴哥城

Preah Ang Chek Preah
/ Ang Chorm Temple
姐妹庙

South Gate of Angkor Thom
吴哥城南门



SCHEDULE

D1

ARRIVAL ✈️ SIEM REAP

(MOB/D)

- ☑ Tonle Sap Lake
(Boat Ride Experience)

D2

SIEM REAP 🚗 ANGKOR WAT

(B/L/D)

- ☑ South Gate of Angkor Thom
- ☑ Bayon Temple
- ☑ Phimeanakas Temple
- ☑ Elephant Terrace
- ☑ Terrace of the Leper King
- ☑ Ta Prohm Temple Srah Srang
- ☑ Grand Temple (Angkor Wat)
- ☑ Pre Rup Temple

D3

SIEM REAP

(B/L/D)

- ☑ Preah Ang Chek Preah /
Ang Chorm Temple
 - ☑ Preah Prom Rath Temple
 - ☑ War Memorial Monument
 - ☑ Les Artisan D' Angkor
 - ☑ CDF Duty Free Store
 - ☑ Killing Field
 - ☑ Angkor Night Market
- *FREE: 1 Hour Body / Foot Massage

D4

SIEM REAP ✈️ DEPARTURE

(B/MOB)

- ☑ Free & Easy, transfer to Airport



✓ 3 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner



HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)

✓ Angkor Miracle Resort & Spa x3 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

ANGKOR WAT

- ◆ **Angkor Thom** - it is the most enduring capital of the Khmer Empire from the 9th to the 15th centuries. The Angkor City covers an area of 9 square kilometres and is surrounded by a 100-metres-wide, 6-metres-deep moat.
- ◆ **South Gate of Angkor Thom** - the South Gate is the most well-preserved and maintained among the five gates of Angkor Thom. The gate is 23 meters high. On the top is a huge four-faced Buddha statue with a serene smile that welcomes all who visit.
- ◆ **Bayon Temple** - built at the end of the 12th century, it is a temple built by King Jayavarman VII for himself. Here you can find not only the famous "Khmer smile" but also the rich and vivid relief sculptures on the cloisters.
- ◆ **Phimeanakas Temple** - a Hindu temple built at the end of the 10th century in the Khleang style during the reign of Rajendravarmān, and then completed by Suryavarman I in the shape of a three-tier pyramid as a Hindu temple. On the edge of the top platform are incomplete galleries.
- ◆ **Elephant Terrace** - the parade platform of the ancient kings. Apart from the elephant reliefs, there are also relief sculptures such as life-sized garuda (bird-like creature) and lions.
- ◆ **Terrace of the Leper King** - located in the northeast corner of the ancient palace, the inner and outer walls are rich in relief sculptures. This unique double-sided relief is worthy of attentive viewing.
- ◆ **Ta Prohm Temple (Tomb Raider Movie Filming Location)** - Mother temple, is built by Jayavarman VII in honour of his mother. The temple is surrounded by trees which gives it a mysterious ambience.
- ◆ **Angkor Wat Temple** - is one of South East Asia's greatest world cultural heritage buildings. Famous for its magnificent architecture and detailed reliefs, it is also the largest temple in the world.

During the visit of the Bakan tower of Angkor Wat temple, visitors are required to wear a proper attire, covering shoulders and knees as this temple is still considered as a sacred site (no short, miniskirt or short trousers is allowed). Children under twelve years old are not allowed to climb up this tower. It will be closed on the Buddhist Sabbath Days, the Buddhist religious days, four days a month in accordance with the Lunar Calendar.
- ◆ **Pre Rup Temple** - in the past, kings and aristocrats were cremated here after their death to achieve 'human bliss' according to the Hindu teachings and turn into a god. We will enjoy a memorable sunset view here.

SIEM REAP

- ◆ **Tonle Sap Lake** - take boat to visit Floating Village, see the ways people living on floating house, school, church.
- ◆ **Killing Field** - once a significant Khmer Rouge killing field, and learn about the Khmer Rouge's reign of terror.
- ◆ **Preah Prom Rath Temple** - this pagoda is the opposite set-in beautiful grounds, with colourful murals and even a huge indoor sleeping Buddha statue.
- ◆ **War Memorial Monument** - built to commemorate the soldiers and people who died in the war.
- ◆ **Les Artisan D' Angkor and Handicraft Shop** - by developing high quality products that express the dynamism of the Khmer culture, Artisans Angkor strives to be a timeless showcase for Cambodian crafts with pieces inspired by Angkor heritage as well as fashionable handmade clothing and decorative items that can suit contemporary lifestyles.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Phimeanakas Temple
空中宫殿



Ta Prohm Temple Srah Srang
塔普伦殿



Elephant Terrace
斗象台



精简行程

第一天 抵达 ✈️ 暹粒 (机上用餐/晚)

☑ 洞里萨湖 (含船游)

第二天 暹粒 🚗 吴哥窟 (早/午/晚)

☑ 吴哥城南城门
☑ 巴戎寺
☑ 空中宫殿
☑ 斗象台
☑ 癞王台
☑ 塔普伦殿
☑ 吴哥窟
☑ 变身塔

第三天 暹粒 (早/午/晚)

☑ 姐妹庙
☑ Preah Prom Rath 寺庙
☑ 战争纪念碑
☑ 吴哥工匠坊
☑ CDF免税商场
☑ 杀戮场
☑ 吴哥夜市

*赠送: 柬式全身按摩“或”
脚底按摩 (1小时)

第四天 暹粒 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

☑ 自由活动, 前往机场



✓ 3早餐/2午餐/3晚餐



入住酒店或同级酒店 (3晚)

✓ 吴哥奇迹温泉度假村酒店 x3晚

观光景点:

吴哥窟

- ◆ **吴哥城** - 吴哥城又名大吴哥, 是9世纪至15世纪高棉帝国最长久的国都。吴哥都城占地9平方公里, 并有护城壁及宽100米, 深6米的护城河包围。
- ◆ **吴哥城南门** - 南门是吴哥城五座城门中保存和维护最为完整的一座。城门高达23米, 上方为巨大的四面佛像, 面露安详的微笑, 仿佛在欢迎前来的人们。
- ◆ **巴戎寺** - 建于12世纪末, 是国王耶跋摩七世为自己建造的寺庙。在这里不仅可以找到著名的“高棉的微笑”, 还能欣赏到回廊上丰富而生动的浮雕。
- ◆ **空中宫殿** - 真腊国王罗贞陀罗跋摩二世在位时在兴建王宫的同时, 建造的湿婆庙, 后为苏利耶跋摩一世改建成为须弥山式印度教寺庙。
- ◆ **斗象台** - 古代国王的阅兵台。斗象台的墙面除了象形雕饰外, 也有神鸟与飞狮等气派的浮雕。
- ◆ **癞王台** - 位于古皇宫的东北角, 内壁与外墙都有丰富的浮雕, 这独一无二的双面浮雕, 非常值得大家细细观赏。
- ◆ **塔普伦寺 (古墓奇兵拍摄地)** - 耶跋摩七世为纪念其母亲所兴建, 因此又被称为母庙。寺庙被树木围绕, 别有一番神秘气氛。
- ◆ **吴哥窟** - 吴哥窟又称吴哥寺, 是东南亚最伟大的世界文化遗产建筑之一, 以宏伟建筑与细致浮雕闻名于世, 同时也是世界上最大的庙宇。在吴哥窟巴干塔参观期间, 游客必须穿着合适的衣服, 遮住肩膀和膝盖, 因为这座寺庙仍然被认为是一个神圣的地方 (禁止穿短裤, 迷你裙或短裤)。12岁以下的儿童不得爬上这座塔楼。根据农历, 佛教安息日, 佛教宗教日, 每月四天, 将关闭。
- ◆ **变身塔** - 以前的国王贵族死后在此火化, 据说可以从印度教义中的善恶轮回解脱, 变身为神, 由此而来“变身”之说。我们会在此欣赏美丽夕阳, 留下满满的回忆。

暹粒

- ◆ **洞里萨湖** - 乘船游览浮村, 观赏村名漂浮的房子, 学校, 餐厅, 教堂。
- ◆ **杀戮场** - 在这里了解红色高棉政权和柬埔寨的内战。
- ◆ **战争纪念碑** - 为纪念在战争中牺牲的士兵和人民而建。
- ◆ **Preah Prom Rath 寺庙** - 较古老的寺庙之一, 规模比较大, 建于15世纪末, 16世纪初, 有500年的历史。外观很精美, 大门口的围墙装饰很抢眼。庙内建有佛教讲堂和僧人的寮房。画廊中的画都有它的一段故事, 非常精致。
- ◆ **吴哥工匠坊** - 通过开发表达高棉文化活力的高品质产品, 吴哥工匠致力于成为柬埔寨工艺品的永恒展示, 其灵感来自吴哥传统, 以及适合当代生活方式的时尚手工服装和装饰品。母庙。寺庙被树木围绕, 别有一番神秘气氛。

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

柬埔寨 CAMBODIA



货币 Currency 	Cambodian Riel - KHR 柬埔寨瑞尔 - KHR	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	10000 KHR = MYR 11 10000 瑞尔= 马币 11 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Cambodia : +855 柬埔寨 : +855
电压 Voltage 	Voltage - 230 V 电压 - 230伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin Type C - 两脚圆型插头 / 2 Round Pin
时差 Time Different 	Cambodia (Siem Reap) - Malaysia is 1 hour ahead of Cambodia Cambodia (暹粒) 标准时差慢 马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	☐ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A320		

Departure Date:

出发日期:

Tour Fare:

团费:

Tipping:

小费:

Visa:

签证:

Flight :

航班行程:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL :

总数:

GD Partner:

